
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 044/20-21 

上學期考試安排 (中一至中五級) (修訂版) 

 

敬啟者：  

 

根據教育局昨天(二零二一年一月四日)發出之通告，學校可由一月十一日(星期一)起安排個別級

別學生(包括中一至中六級)回校進行半天(上午或下午)的面授課堂或進行考試。故此，本校之中一至

中五級上學期考試將改於一月十九日(星期二)至二月五日(星期五)舉行，確實考試時間表及各科考試

溫習範圍將容後公布。敬請  貴家長督促  貴子弟善用時間，努力溫習，以爭取更佳之學業成績及表

現。 

  

請於一月八日(星期五)或之前填妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899

與班主任聯絡。 

 

此致  

貴家長  

                         東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 

 

_______________________ 謹啟 

（陳妙霞） 

二零二一年一月五日   

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                       

            東華三院馬振玉紀念中學                      班號:        

行政通告 044/20-21 

上學期考試安排 (中一至中五級) (修訂版) 

 

 

敬覆者：本人為         班學生                   之家長，已知悉中一至中五級上學期考試安排。  

 

此覆 
 
東華三院馬振玉紀念中學 

 

家長簽署：______________________ 

家長姓名：______________________ 

 

 

二零二一年      月      日 

 

 

 

 

 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 044/20-21 

Revised Arrangement of the First Term Examination (S1 – S5) 
 
5th January 2021  
 
Dear Parents 
 
According to the circular issued by the Education Bureau yesterday (4th January 2021), schools can arrange 
students of any individual level (including Secondary 1 to Secondary 6) to return to schools (either in the 
morning or in the afternoon) to attend face-to-face classes or take examinations. As a result, the First 
Term Examination for S1 to S5 will be re-scheduled from 19th January 2021 (Tuesday) to 5th February 2021 
(Friday). Details of the examination timetable and syllabus will be announced later. Please encourage your 
child to work hard so as to get a better result in these few weeks.  
 
Please kindly sign the e-reply slip by 8th January 2021 (Friday) to the class teacher. Please free feel to 
contact the class teacher on 2443 9899 if you have any questions.  
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


